

May 31, 2022

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON ECONOMIC POLICY

The Standing Committee on Economic Policy will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on Wednesday, June 1, 2022, following the adjournment of the House until 6 p.m. and from 7 p.m. until 10 p.m.

By order of the Chair.

Shayne Davies
Clerk of the Legislative Assembly

AGENDA (order subject to change)

- Bill 110, *An Act Respecting Local Governance Reform, 2022*
- Bill 113, *An Act to Amend the Motor Vehicle Act*
- Bill 105, *An Act to Amend the Highway Act*
- Bill 106, *An Act to Amend the Marshland Infrastructure Maintenance Act*
- Bill 89, *An Act to Amend the Real Property Tax Act*
- Bill 103, *An Act to Amend the New Brunswick Income Tax Act*
- Bill 96, *An Act to Amend The Residential Tenancies Act*
- Bill 99, *An Act to Amend the Electricity Act*
- Bill 108, *An Act to Amend the Accountability and Continuous Improvement Act*

The members of the Committee are: Mr. Turner, Mr. Carr, Mr. Cullins, Mr. Ames, Mr. Wetmore, Ms. S. Wilson, Mr. Austin, Mr. LePage, Mr. K. Chiasson, Mr. LeBlanc, and Mr. Arseneau.

le 31 mai 2022

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DE LA POLITIQUE ÉCONOMIQUE

Le Comité permanent de la politique économique se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative le mercredi 1^{er} juin 2022, après l'ajournement de la Chambre jusqu'à 18 h et de 19 h à 22 h.

Par ordre du président du comité.

Shayne Davies,
greffier de l'Assemblée législative

ORDRE DU JOUR (l'ordre d'étude peut changer)

- Projet de loi 110, *Loi de 2022 concernant la réforme de la gouvernance locale*
- Projet de loi 113, *Loi modifiant la Loi sur les véhicules à moteur*
- Projet de loi 105, *Loi modifiant la Loi sur la voirie*
- Projet de loi 106, *Loi modifiant la Loi sur l'entretien des infrastructures pour terrain marécageux*
- Projet de loi 89, *Loi modifiant la Loi sur l'impôt foncier*
- Projet de loi 103, *Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu du Nouveau-Brunswick*
- Projet de loi 96, *Loi modifiant la Loi sur la location de locaux d'habitation*
- Projet de loi 99, *Loi modifiant la Loi sur l'électricité*
- Projet de loi 108, *Loi modifiant la Loi sur la reddition de comptes et l'amélioration continue*

Les membres du comité sont les suivants : M. Turner, M. Carr, M. Cullins, M. Ames, M. Wetmore, M^{me} S. Wilson, M. Austin, M. LePage, M. K. Chiasson, M. LeBlanc et M. Arseneau.